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Z á p i s n i c a   z  21.  m i m o r i a d n e h o   z a s a d n u t i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 01. júla 2022 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Prítomní:   PaedDr. Juraj Hlavatý, starosta obce 

Poslanci: Dušan Brandis, František Madaj, Milan Targoš, Vlasta 

Podoláková, Pavol Droščák, Anna Targošová, Milada Kováčová, Juraj 

Hlavatý 

Ďalší prítomní: Mgr. Marcel Kormanec, prednosta obecného úradu 

   Mgr. Milada Galgánková, zapisovateľka 

   PaedDr. Milan Križan, riaditeľ ZŠ Zborov nad Bystricou 

   Jaroslav Nečeda, člen TJ SNAHA Zborov nad Bystricou 

   Stanislav Šurkala, člen TJ SNAHA Zborov nad Bystricou 

   Marek Timek, člen TJ SNAHA Zborov nad Bystricou  
Program: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva   

2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Voľby do orgánov samosprávy 2022 

4. Žiadosť TJ SNAHA Zborov nad Bystricou – rozpočet na II. polrok 2022 

5. Cenník služieb a strojov poskytovaných obcou Zborov nad Bystricou 

6. Doručená pošta 

7. Rôzne – diskusia 

8. Schválenie uznesení 

9. Záver 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Rokovanie Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou (ďalej len OZ) otvoril a viedol 

starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 8 poslancov 

z 9 členného obecného zastupiteľstva a je uznášaniaschopné. Z rokovania OZ sa ospravedlnil  

Anton Macanga. Starosta obce predniesol návrh programu rokovania. Hneď na začiatok 

obecného zastupiteľstva pozval pána riaditeľa ZŠ s MŠ Zborov nad Bystricou, PaedDr. 

Milana Križana, aby predniesol Správu o dodržiavaní protipandemických opatrení v škole. 

Nakoľko do návrhu programu neboli vznesené ďalšie iné návrhy, pán starosta dal za návrh 

programu hlasovať. 

Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

2. Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Pán starosta určil za zapisovateľku zápisnice Mgr. Miladu Galgánkovú. 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

Marcel Kormanec, prednosta   

Dušan Brandis, poslanec OZ 

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Vlasta Podoláková, zástupca starostu 

Pavol Droščák, poslanec OZ 

 Hlasovalo:  

         za: jednohlasne 

2.1 Správa o dodržiavaní protipandemických opatrení v ZŠ s MŠ Zborov nad Bystricou 

Pán starosta vyzval pána riaditeľa ZŠ s MŠ Zborov nad Bystricou, PaedDr. Milana Križana, 

aby predniesol správu o dodržiavaní protipandemických opatrení v škole v ukončenom 

školskom roku 2021/2022. Pán riaditeľ zdôraznil, že pri dodržiavaní opatrení proti ochoreniu 
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COVID vychádzal v prvom rade z príslušnej legislatívy, ako sú rôzne usmernenia 

z ministerstva, regionálneho úradu verejného zdravotníctva atď. Bol vypracovaný krízový 

plán a  dodržiaval sa školský semafor. Rodičia boli informovaní o aktuálnych opatreniach cez 

webovú stránku školy a prostredníctvom aplikácie Edupage. So súhlasom a informovaním 

zriaďovateľa školy a RUVZ, Čadca, sa v prípade výskytu COVID ochorenia zatváral celý 

stupeň, prípadne iba príslušná trieda, následne sa riešili kontakty s ochoreným, aby bol 

vzdelávací proces zabezpečený, v čo najväčšej miere, prezenčne. V prípade potreby sa prešlo               

na dištančné vzdelávanie. Pán Brandis zdôraznil, že je potrebné, aby stanovené opatrenia 

dodržiaval najmä pedagogický kolektív školy, ktorý je pre našich žiakov vzorom.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 279 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

BERIE NA VEDOMIE 

Správu  riaditeľa ZŠ  s MŠ Zborov nad Bystricou o dodržiavaní protipandemických opatrení 

v priestoroch školy v školskom roku 2021/2022 

Hlasovalo:  

   za: jednohlasne  

3. Voľby do orgánov samosprávy 2022 

3.1. Určenie volebného obvodu a počtu poslancov OZ 

Obecné zastupiteľstvo v zmysle §11 ods. 3 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v platnom znení určuje počet poslancov obecného zastupiteľstva na volebné obdobie                         

pred voľbami a v zmysle §166 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného 

práva v znení neskorších predpisov určí a zverejní volebné obvody a počet poslancov 

obecného zastupiteľstva  v lehote uvedenej v rozhodnutí o vyhlásení volieb na úradnej tabuli 

obce a na jej webovom sídle do 20.07.2022.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 280 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE 

v zmysle § 166 Zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva v znení 

neskorších zmien, doplnkov a novelizácií, utvorenie jedného volebného obvodu pre celú obec 

Zborov nad Bystricou, v ktorom sa v zmysle §11 ods. 3 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v platnom znení volí 9 poslancov obecného zastupiteľstva.  

Hlasovalo:  

       za: jednohlasne  

3.2. Určenie úväzku starostu  

Starosta obce predložil schválenie rozsahu výkonu funkcie starostu Obce Zborov nad 

Bystricou pre nasledujúce volebné obdobie vyplýva v zmysle §11 ods. 4 písm. i) zákona                  

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení obecnému zastupiteľstvu a to najneskôr 

90 dní pred voľbami na celé funkčné obdobie.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 281 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE  

Určenie v zmysle §11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien, doplnkov a novelizácií rozsah výkonu starostu Obce Zborov nad Bystricou 

pre volebné obdobie 2022 - 2026 plný pracovný úväzok, t.j. 1,0. 

Hlasovalo:  

       za: jednohlasne  
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4. Žiadosť TJ SNAHA Zborov nad Bystricou – rozpočet na II. polrok 2022 

TJ Snaha Zborov nad Bystricou predložila žiadosť o finančný príspevok na II. polrok 2022                

vo výške 15 400 €. Žiadosť predložili z dôvodu, že družstvo mužov vyhralo VI. Ligu OBFZ 

Kysúc a postúpilo o triedu vyššie do V. ligy. Obecné zastupiteľstvo schválilo v rozpočte obce 

na rok 2022 sumu pre TJ Snaha Zborov nad Bystricou vo výške 22 000 €. K 30.06.2022 bolo 

z tejto sumy čerpaná čiastka 15 000€. Podľa žiadosti predloženej 21.06.2022 žiada vedenie 

klubu o navýšenia rozpočtu pre rok 2022 na sumu 30 400 €. Z predloženého vyplýva, že                

do konca roka by sa klubu vyplatilo ešte 15 400€. Starosta obce predstavil jednotlivých 

členov výboru TJ SNAHA Zborov nad Bystricou, pána Stanislava Šurkalu, Jaroslava Nečedu 

a Mareka Timeka, ktorí prezentovali, ako si predstavujú začiatok sezóny. Pán Šurkala 

ospravedlnil ďalšieho predsedu výboru pána Pavla Čimboru, ktorý mal pracovné povinnosti. 

Zdôraznili, že prechod do vyššej ligy zahŕňa vyššie náklady (viac zápasov, cestovné atď.) 

Stanovený rozpočet bol vypracovaný len na podmienky okresnej súťaže. Starosta obce otvoril 

diskusiu, počas ktorej pán poslanec Brandis zdôraznil, že je potrebné vytvoriť zoznam 

sponzorov, ktorí môžu byť TJ SNAHA nápomocní pri prechode do vyššej ligy. Pani 

zástupkyňa Podoláková navrhla, že vie pomôcť pri propagácii darcov krvi z radov miestnych 

futbalistov. Pán Nečeda sa zaviazal, že bude potrebné informácie ohľadne jednotlivých 

zápasov posielať mailom zamestnancom obce, aby bolo možné TJ SNAHA Zborov nad 

Bystricou viac propagovať. Následne členovia klubu prezentovali zoznam hráčov, ich 

prípadne prestupy, ako je to s príspevkom do spoločného rozpočtu Krásno-Zborov. Pán 

poslanec Madaj otvoril otázku ohľadne turistických pretekov, ktoré sa konali na tribúne, 

počas ktorých súťažiaci nemohli vstúpiť na hraciu plochu ihriska. Obec si je vedomá toho, že 

sa klub o ihrisko dôkladne stará, ale nie je možné, aby ihrisko v prípade podobných 

kultúrnych podujatí nebolo k dispozícií aj ostatným zúčastneným stranám. Členovia TJ 

SNAHA sa za vzniknutú situáciu ospravedlnili  a sľúbili, že v budúcnosti počas obecných 

kultúrnych podujatí budú spolupracovať a umožnia prístup aj na ihrisko. Pán poslanec 

Hlavatý požiadal, aby v prípade zákazu vstupu na hraciu plochu (napr. počas zalievania, 

úpravy a podobne), bol daný zákaz včas zverejnený pre verejnosť. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 282 
Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

A) SCHVAĽUJE  

Navýšenie rozpočtu pre TJ Snaha Zborov nad Bystricou v rozpočtovom roku 2022 na sumu 

30 400€ v kapitole 08.1.0 Rekreačné a športové služby.  

B) POVERUJE  

Starostu obce PaedDr. Juraja Hlavatého úpravou rozpočtu obce pre rok 2022 o navýšenie 

kapitoly pre TJ Snaha Zborov nad Bystricou na sumu 30 400 €, s podmienkou zachovania  

vyrovnaného rozpočtu pre rok 2022.  

Hlasovalo:  

       za: jednohlasne  

5. Cenník služieb a strojov poskytovaných Obcou Zborov nad Bystricou 

Obec Zborov nad Bystricou pri výkonne svoje činnosti poskytuje aj služby týkajúce                                

sa zabezpečenia ochrany a tvorby životného prostredia a tým súvisiace úkony, ktoré vykonáva 

na žiadosť občanov. Ide o odvoz nepotrebného šatstva, odvoz starého nábytku a iné prevozy. 

Zároveň vykonáva starostlivosť o zeleň, resp. poskytuje občanom v nevyhnutnom rozsahu 

svoje náradie resp. stroje, ktoré má k dispozícií. Z tohto dôvodu je potrebné stanoviť ceny                     

za poskytnuté služby, resp. prenájom požičaného majetku obce, preto bol predložený návrh 

cenníka platného od 01.07. 2022. Pán Brandis zdôraznil, že je potrebné jednotlivé položky 

cenníka podrobnejšie spresniť. 
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Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 283 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE  

Cenník obce Zborov nad Bystricou platný od 01.07.2022 týkajúci sa vykonaných prác 

prostredníctvom obce, poskytnutých služieb a strojov vo vlastníctve obce.  

Hlasovalo:  

   za: jednohlasne 

6. Doručená pošta 

6.1. Dohoda – Skončenie nájmu – Jana Gustin 

Na základe žiadosti doručenej obci dňa 28.03.2022 evidovanej pod sp. zn.: OUZNB-

316/205/2022 od p. Jana Gustin, bytom Zborov nad Bystricou č. 649, v ktorej požiadala 

o skončenie prenájmu pozemku o výmere 39 m
2
 z parcely C KN 87/1, ktorá je zapísaná                   

na LV č. 703 účelom ktorého bolo zriadenia predajne kontajnerového typu zameranej                      

na predaj kvalitného slovenského pečiva, výrobu a predaj francúzskych bagiet, raňajkového 

menu, ktorý by v prvom rade slúžil žiakom Základnej školy s materskou školou v Zborove 

nad Bystricou.  V zmysle článku 8 nájomnej Zmluvy o prenájme pozemku  č. 05/2020/PO                     

zo dňa 30.06.2020 vrátane jej dodatkov predkladáme návrh na vzájomnou dohodou 

o ukončení nájmu k 31.03.2022, zároveň navrhujeme k tomuto dátumu si vzájomne 

vysporiadať všetky záväzky vyplývajúce zo Zmluvy o prenájme pozemku č. 05/2020/PO                    

zo dňa 30.06.2020 vrátane jej dodatkov. Pán starosta zdôraznil, že elektrickú prípojku musí 

pani Jana Gustin odstrániť na vlastné náklady v prípade, že obec nenájde spôsob, ako túto 

prípojky využiť pre obecné účely. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 284 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou 

SCHVAĽUJE  

Dohodu o ukončení nájmu vyplývajúcu zo Zmluvy o prenájme pozemku  č. 05/2020/PO               

zo dňa 30.06.2020 vrátane jej dodatkov uzatvorenú medzi Obcou Zborov nad Bystricou 

a Janou Gustin k dátumu 31.03.2022.  

Hlasovalo:  

 za: jednohlasne 

7. Rôzne – diskusia 

 Pani zástupkyňa Podoláková –  sa informovala, ako docieliť, aby ľudia pokosili pozemky              

v intraviláne, ktoré užívajú, ale nestarajú sa o ne. Pán starosta upozornil, že zo zákona je 

povinnosťou majiteľa sa o tieto pozemky starať. Zamestnankyňa obce, pani Kocifajová, 

znova zverejní výzvu a v prípade nahlásených osôb zo strany občanov, ktoré túto povinnosť 

nebudú dodržiavať, je možné vyrubiť pokutu  

 Pán poslanec Droščák – predniesol žiadosť o oporný múr zo strany Anny Starečkovej, 

ktorá má pozemok pod chodníkom. Pán starosta je otvorený návrhom zo strany majiteľov, 

ako vzniknutú situáciu spoločne riešiť 

 Pani poslankyňa Kováčová – sa zaujímala, ako obec pokročila v prípade spomaľovačov 

U Kocifaja, pán prednosta zdôraznil, že sa na ich obstaraní aktívne pracuje 

 Pán poslanec Madaj – sa zaujímal, ako sa riešia škody spôsobené lesnou zverou. Pán 

starosta opäť zdôraznil, že vzniknutá škoda sa hlási poľovníkom. Poškodené hroby je možné 

nahlásiť správcovi cintorína a ten to nahlási poľovníkom. Pani zástupkyňa navrhla zvýšiť 

oplotenie cintorína, pán starosta oznámil, že plot sa bude budúci rok opravovať 
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 Pán poslanec Brandis – prezentoval spotrebu multikáry a i keď vyšla úspora, navrhol 

spracovávať spotrebu podľa GPS alebo podľa skutočne odjazdených km, zároveň  sa zaujímal 

o odovzdané železo za minulý rok 

 Pán poslanec Brandis- navrhol založiť krúžok na ochranu verejného osvetlenia, zároveň sa 

zaujímal o to, v akom stave je cesta U Gorila, kde chýbajú už len mreže. 

 Pán poslanec Brandis – sa zaujímal, ako sa bude uplatnovať VZN o kanalizácii v praxi – 

pán starosta prítomných informoval, že tento rok sa ešte VZN nebude uplatňovať, keďže 

obyvatelia obce sa  stále pripájajú, v budúcnosti, kto sa nepripojí, obec ho vyzve, ak sa 

nepripojí, vyrubí sa pokuta, prípadne sa bude riešiť v priestupkovom konaní.  

 Pán poslanec Brandis – sa informoval, ako sa rieši bytovka, pán starosta informoval, že sa 

dal vypracovať projekt, ako vzniknutú situáciu vyriešiť, ďalej sa riešia stavebné povolenie, 

bola podaná žiadosť o úver, až po jeho schválení, budú obyvatelia bytovky zvolaní, aby im 

bolo možné prezentovať, ako sa bude vzniknutá situácia riešiť a ako dané riešenie ovplyvní 

finančne ich nájom 

 Pán poslanec Brandis – sa zaujímal o Certifikát k dlažbe na autobusovej zastávke                        

v Staviskách, či je odolná proti soli, pán starosta zdôraznil, že dlažba nie je financovaná  

z projektu, obec ju obstaráva svojpomocne, ale dané informácie bude žiadať  od predajcu 

 Pani zástupkyňa Podoláková  - sa zaujímala, ako sa postupuje pri uvoľnení nájomného 

bytu. Pán starosta informoval prítomných, že je evidovaný zoznam žiadosti od obyvateľov 

obce  a uvoľnený byť rieši sociálna komisia   

 Pán poslanec Madaj – sa zaujímal, ako súčasné zvyšovanie cien energií ovplyvní 

financovanie Domova dôchodcov, pán starosta zdôraznil, že cena elektrickej energie je                         

na nasledujúce tri roky zazmluvnená a nárast predstavuje nárast o 120 %.   

 

8. Schválenie uznesení 

Prednosta obecného úradu, pán Marcel Kormanec, člen návrhovej komisie, predniesol návrhy 

uznesení zo zasadania OZ.   

Hlasovalo:  

   za: jednohlasne 

7. Záver 

Pán starosta poďakoval prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil zasadanie obecného 

zastupiteľstva. Zasadnutie OZ bolo ukončené o 18.30 hod. 

 

 

Zapisovateľka:  

Mgr. Milada Galgánková     .................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: 

1. Overovateľ: 

Vlasta Podoláková     .................................................. 

 

2. Overovateľ: 

Pavol Droščák     .................................................... 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec     PaedDr. Juraj Hlavatý 

       prednosta ObÚ       starosta obce 


